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Točka 1. 

Zapisnik sa dvanaeste sjednice dostavljen je članovima Školskog odbora u radnom materijalu. 

Predsjednik pita članove imaju li primjedbi na zapisnik sa dvanaeste sjednice. Članovi Školskog 

odbora nemaju primjedbi.  

 

Članovi Školskog odbora jednoglasno usvajaju zapisnik sa dvanaeste sjednice Školskog 

odbora. 

 

 

 

 

Točka 2.  
Predsjednik Školskog odbora daje riječ ravnateljici. Ravnateljica je upoznala članove Školskog 

odbora da je Ured za vjeronauk imenovao Miroslavu Sabljić vjeroučiteljicom u Osnovnoj školi 

Kustošija do kraja školske godine 2021./2022. Ravnateljica napominje da se kod zapošljavanja 

vjeroučitelja radi o zasnivanju radnog odnosa bez natječaja i traži suglasnost Školskog odbora za 

zasnivanje radnog odnosa. 

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost da se  na radno mjesto vjeroučitelja na 

određeno puno radno vrijeme zaposli Miroslava Sabljić, magistra religijske pedagogije i 

katehetike. 

 

Točka 3. 

Predsjednik Školskog odbora daje riječ tajniku Škole. Tajnik je informirao članove Školskog 

odbora o naputku gradonačelnika Grada Zagreba, a vezano za provedbu postupka javne nabave. 

Prema navedenom naputku škole su dužne vlastite akte o provođenju postupka jednostavne nabave 

uskladiti s Odlukom o pravilima, uvjetima i postupcima jednostavne nabave Grada Zagreba. 

Najvažnija promjena za školu je ta da se svi postupci javne nabave procijenjene vrijednosti veće od 

70.000,00 kuna provode putem gradskog ureda nadležnog za središnju javnu nabavu. 

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno donose Izmjene i dopune Pravilnika o provedbi 

postupaka jednostavne nabave. 

 

Točka 4. 

Predsjednik Školskog odbora daje riječ ravnateljici. Ravnateljica je pročitala zamolbu za korištenje 

školskog igrališta. Zamolbu je podnio Domagoj Koružnjak radi korištenja školskog igrališta u svrhu 

organiziranja ručka nakon održavanja mlade mise, koja će se održati 24. srpnja 2022. godine. 

 

ODLUKA 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost za ustupanje na korištenje školskog 

igrališta. 
 

Točka 5. 

Predsjednik Školskog odbora daje riječ ravnateljici. Ravnateljica je pročitala zamolbu Župe  sv. 

Nikole Tavelića za korištenje učionica stare škole za potrebe duhovne obnove krizmanika naše 

škole. 

 

Članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost za korištenje školskih učionica. 


